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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 52 Dnr KS 316387 

Upprop, fastställande av röstlängd, fastställande av 

dagordning, val av justerare 

Sammanfattning 

Mira Lindgren väljs som justerare 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 53 Dnr KS 316389 

Dialog med Ingemar Samuelsson (S) och Elving Andersson (C) 

om beslutet om skoltrafiken 

Sammanfattning 

Vad beslutet handlar om i korthet: 

Skoltrafiken körs idag av Västtrafik och är öppen, dvs. alla får åka med dessa bussar 

bland andra gymnasieelever. Beslutet som nu fattas, att inte låta Västtrafik sköta 

skolskjutsen gör att skoltrafiken blir stängd från 2024 när avtalet med Västtrafik innebär 

att bara grundskoleelever som har rätt till skolskjuts enligt skollagen får åka med 

skoltrafiken. Det här kan alltså få konsekvenser för gymnasieelevernas möjlighet att ta 

sig runt i kommunen. 

 

Ingemar Samuelsson (S) och Elving Andersson (C) informerar ungdomsfullmäktige om 

beslutet och varför de röstade som de gjorde i det (Ingemar röstade för att inte låta 

Västtrafik sköta skolskjutsen, medan Elving röstade för att låta Västtrafik sköta 

skolskjutsen). De båda gav deras synpunkt och argument för och emot de båda valen. 

 

Ungdomsfullmäktige fick sedan tid att ställa frågor till Ingemar och Elving om beslutet 

om skoltrafiken. 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 54 Dnr KS 2021/00721 

Diskussion och beslut om användning av ungdomsfullmäktiges 

budget för 2021 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige har bestämt sig för att använda den resterande budgeten till att 

köpa in saker som skolor och fritidsgårdar behöver. De har fått olika förslag av de olika 

skolorna och fritidsgårdarna som har svarat och diskuterar vilka som ska få vad.  

 

Två förslag läggs fram: 

1. Ledamot Johanna Jonäng lägger fram förslaget att alla får sitt förstahandsval och 

sedan får även Fridaskolan och Sommarhem varsin högtalare. 

2. Ledamot och vice ordförande Liam Rognli lägger fram förslaget att alla får sitt 

förstahandsval och Sommarhem får flyttbara skärmväggar. 

 

Beslutsunderlag 

Budgetunderlag ungdomsfullmäktige 2021-12-14 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att alla skolor får sitt förstahandsval och sedan får Fridaskolan och Sommarhem varsin 

högtalare á 2000kr. 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 55 Dnr KS 316390 

Rapport från styrelsens besök på Kommunfullmäktige 8 

december 

Sammanfattning 

Styrelsen informerar om hur det gick och vad som sades på besöket hos 

kommunfullmäktige den 8:de december. 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 56 Dnr KS 307953 

Övrigt 

Sammanfattning 

 

Diskussion om fritidsgårdar och fritidsledare 

Ungdomsfullmäktige har en diskussion om fritidsgårdar och fritidsledare. Det tas upp 

att Fritidsgårdar borde behöva uppfylla vissa krav för att kunna kallas fritidsgård och att 

personalen ska ha en fritidsledarutbildning eller likvärdig utbildning. Det diskuteras 

även lite om medlemskap och för och nackdelar med det. 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

att ledamot och ordförande Julia Fält skriver en motion tills nästa sammanträde. 

 

 

Diskussion om skolbygge i Ljungskile och på Skäret 

Ledamot Mira Lindgren informerar om att det ska byggas en stor ny skola i Ljungskile 

och att flera lärare har klagat på arkitekturen/designen av den nya skolans ritningar. 

 

Det tas upp att det ska byggas en ny skola på Skäret där Ungdomsfullmäktige skulle 

kunna vara med från början och hjälpa till. 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

att försöka få kontakt med ansvarig politiker och möjligtvis ha en dialog. 

 

Beslut om fika till Ungdomsfullmäktige sammanträden 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

att fikat är bra som det är, men lägg till té. 

 

 

Beslut om framtida lokaler för Ungdomsfullmäktige sammanträden 

Vart ska framtida Ungdomsfullmäktige sammanträden hållas? 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

att Rampens bibliotek fungerar bra och kommer att användas framöver om annat inte 

sägs. 

 

 

 

 

 

 

 


